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致 : 
To : 

恒生銀行有限公司
Hang Seng Bank Limited

請用正楷填寫，在適當方格內加上“ √ ”，刪去不適用者*，填妥表格後交回本銀行任何一間分行或郵寄香港九龍
旺角亞皆老街113號恒生113 17樓匯款服務部-匯款跟查組。
Please complete in BLOCK LETTERS, “ √ ” where appropriate, delete whichever is not applicable*, and return 
the completed form to any of our branches or by mail to 17/F, Hang Seng 113, 113 Argyle Street, Mongkok, 
Hong Kong. Attention: Payment Services Dept - PIV Section.

日期(日/月/年)
Date(DD/MM/YY)

「轉數快」/「本地同業撥賬 CHATS」支取錯誤入賬金額授權書
Authorisation to Debit Fund Due to Wrong Transfer of Faster Payment / Local Interbank 
Transfer (CHATS)

乙部 Part B ─ 聲明 Declaration

本人/本司授權貴行支回上述錯誤存入本人戶口之金額。
I / We authorise you to reverse the said sum which was mistakenly credited into my account.

請用留存本行之印鑑簽署 Please use signature(s) / chop(s) filed with the Bank
X

s.v.

銀行專用 For Bank Use申請人簽署 Signature(s) of Applicant

Authorised Signature(s):

Receiving Branch Code:

Note: Fax Switch No.: 9779

  

    
戶口號碼
Account No.

*請刪去不適用者
  Please delete whichever is not applicable

身份證/護照/公司註冊證號碼*/商業登記證號碼*
HKID / Passport / CI No(s). / BR No(s).*

甲部 Part A ─ 申請人資料 Applicant Information

戶口持有人(等)姓名/申請人姓名
Name(s) of Account Holder(s) / Name of Applicant 

 

 

 

 
入賬日期/時間/交易號碼
Transaction Date / Time / Transaction ID

入賬金額
Amount Credited

  


